
 

                                                                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα, 23/01/2023 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ:   1) στον κ. Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 
              2) στον κ. Υπουργό  Οικονομικών 
              
 
ΘΕΜΑ: « Μετά την νυχτερινή αποζημίωση, καθυστέρηση  και στις αποζημιώσεις 
υπηρεσιών αποτροπής μεταναστευτικών ροών» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 41/14-12-2022 επιστολή της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής 
Ενότητας Έβρου αναφέρεται η εκ νέου καθυστέρηση στις διαδικασίες πληρωμής 
υπηρεσιών μεταναστευτικών ροών στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 
 
Υπενθυμίζεται δε, ότι σύμφωνα με το υπ’ αριθμ. 86/2021 έγγραφο της Π.Ο.Ε.Σ στελέχη 
των Ενόπλων Δυνάμεων που  υπηρετούν σε μονάδες του Έβρου και καθημερινά 
επιχειρούν προς αποτροπή της παράνομης μετανάστευσης κατά μήκος των ελληνικών 
συνόρων δεν έχουν λάβει καμία αποζημίωση για διάστημα πλέον των δυόμισι ετών, ως 
ένδειξη αναγνώρισης της προσφοράς τους από την πολιτεία. 
 
Η μη καταβολή αποζημίωσης για τις υπηρεσίες αποτροπής μεταναστευτικών ροών 
(περίπου 13,22 ευρώ ανά υπηρεσία) προστίθεται στην ήδη καθυστερημένη καταβολή 
αποζημίωσης για την νυχτερινή εργασία, σύμφωνα με τον Ν. 4472/2017, η οποία 
δυστυχώς εκκρεμεί από την 01/01/2017. 
 
 Η Κυβέρνηση δυστυχώς αγνοεί επιδεικτικά την τιτάνια προσπάθεια των στελεχών των 
Ενόπλων Δυνάμεων, οι οποίοι για άλλη μια φορά, στους χαλεπούς καιρούς που 
διάγουμε,  παραμένουν πιστοί στον όρκο τους. 
 
 
Βάσει των ανωτέρω:  
 
 
Ερωτώνται  οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Για ποιο λόγο καθυστερεί η καταβολή αποζημίωσης για τις υπηρεσίες 
αποτροπής μεταναστευτικών ροών στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1886

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/1/2023



2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να καταβληθεί άμεσα η άνω 
αποζημίωση, ως ελάχιστη ένδειξη αναγνώρισης του ιερού έργου των Ενόπλων 
Δυνάμεων; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να καταβληθούν οι επί διετίας 
καθυστερημένες αποζημιώσεις για νυχτερινή εργασία στα στελέχη των 
Ενόπλων Δυνάμεων; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




